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معاون استاندار کردستان:خبــــــر

تردد وسایل نقلیه در مرز باشماق تسهیل می شود
سپهرغرب، گروه خبر: معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی 
اســتاندار کردستان گفت: رفع موانع موجود در تردد وسایل 
نقلیه و تســریع در فرآیندهای گمرکی از اولویت هاســت و در 

این راستا اقدامات لازم انجام خواهد شد.

علی اکبــر ورمقانــی روز دوشــنبه در بازدیــد از پایانه مرزی 
باشــماق مریوان اظهار کرد: ســامت عبور و مــرور تانکرهای 

سوخت و ترانزیتی در مرز باشماق بسیار ضروری است.
وی بــا تأکید بر اهمیت تســهیل در عبور و مــرور تانکرهای 

ســوخت و ترانزیــت، افــزود: مــرز باشــماق به عنــوان یکــی از 
مبادی مهم تجاری کشــور نقش کلیدی در توسعه اقتصادی 

و ارتباطات بین المللی دارد.
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار کردستان بر 
لزوم همکاری هرچه بیشــتر دســتگاه های مرتبط برای بهبود 
زیرســاخت های مــرزی و کاهــش مشــکات راننــدگان و تجار 

تأکید کرد.

ورمقانی ادامه داد: با برنامه ریزی های انجام شده، تاش 
خواهیم کرد روند ترخیص کالاها و عبور و مرور ناوگان حمل  
و نقل تسهیل شــود تا شاهد رونق بیشتر مبادلات تجاری در 

این مرز باشیم.
مرز رسمی باشماق مریوان در کردستان یکی از مهم ترین 
مرزهای رســمی زمینی ایران با اقلیم کردستان عراق به شمار 

می آید.

استاندار کردستان:

یم باید برای مردم ایجاد حق کرد باتوجه به امکاناتی که دار

ســپهرغرب، گــروه خبــر: اســتاندار کردســتان 
گفت: تامین مســکن برای اقشار مختلف جامعه 
یکی از وظایف ما است، اما باید این را هم در نظر 
داشته باشیم که با توجه به امکانات موجود در 

استان برای مردم ایجاد حق کنیم.
آرش زره تن لهونی )20 اســفند( در یازدهمین 
جلســه شــورای برنامه ریزی اســتان اظهار کرد: از 

ســال بعــد تلفیق بودجــه باید به صورت شــش 
ماهــه انجام شــود، به این صورت کــه 6 ماه اول 
سال تلفیق بودجه انجام و بعد از ارائه گزارش ها 
و عملکردها در 6 ماهه دوم تلفیق بودجه انجام 
شــود تا ایــن فرصت وجود داشــته باشــد که اگر 
دستگاهی خواست یک بازنگری در عملکرد خود 
داشــته باشــند، آن فرصت جبران برای آن  فراهم 

باشد.
وی عنوان کرد: سیاســت دولت این اســت که 
در همه اســتان ها به انرژی های خورشــیدی و نو 
توجه شــود و این حرکت خوبی است که بتوانیم 
شــهرک های خورشیدی را در چند نقطه از استان 
به صورت متمرکز داشــته باشــیم، زیــرا بهتر از آن 
اســت کــه بــه صــورت پراکنــده نیروگاه هــا ایجاد 

شود.
کــه  جاهایــی  افــزود:  کردســتان  اســتاندار 
امکان پذیر است اگر به صورت شهرک بتوانیم یک 
مجموعــه را در کنار هم داشــته باشــیم مطمئناً 

بهتر و مناسب تر خواهد بود.
لهونــی در ادامــه بــه الحــاق اراضــی ملــی به 
دیواندره اشــاره کرد و گفت: ما باید متناســب با 
امکاناتــی که داریم، برای مــردم حق ایجاد کنیم، 
وظیفــه ما این اســت که تــا جایی کــه می توانیم 
برای تأمین مسکن اقشار مختلف جامعه تاش 
کنیــم و در خدمــت مــردم باشــیم، امــا جایی که 

مقدور نیست نباید برای مردم حق ایجاد کرد.
وی بیــان کــرد: در همــه شهرســتان ها چه در 
مرکز اســتان و چه در مابقی شهرســتان ها این را 
در نظــر بگیرید که متناســب بــا امکانی که وجود 
دارد ایجــاد حــق کنیــم و تنهــا آن تعــدادی کــه 

مقدور است را در سامانه ثبت نام کنیم.
وی خاطرنشــان کــرد: در ابتــدا بایــد اولویــت 
تأمیــن مســکن با افــرادی باشــد که وجــه واریز 
کرده انــد. ما قصــد داریم مســکن ارزان قیمت را 
بــرای مردم تولیــد کنیم، اگر قرار اســت که هزینه 
آماده ســازی آن از هزینه ساخت آن بیشتر باشد، 

منطقی نیست.
وی ادامــه داد: شــفافیت در الحــاق اراضــی 
بســیار مهم اســت و باید آن را در دستور کار قرار 
داد، همچنیــن زمینی که در نظر گرفته می شــود 
بــرای ســاخت مســکن نهضــت ملــی بایــد بدون 

مشکل حقوقی باشد.
اســتاندار کردســتان در ادامــه ســخنان خود 
بــه تکمیل و بهره برداری ســالن 6 هــزار نفری 22 
گــولان اشــاره کــرد و گفــت: طبــق قولــی کــه در 
بابــت تکمیل ســالن 6 هــزار نفری 22 گــولان به 
ورزشــکاران و اداره ورزش و جوانان داده بودیم 
قرار شــد کــه 15 میلیارد تومان را بــرای تکمیل و 
بهره بــرداری آن اختصــاص دهیم و ما این عدد را 
حتی به 25 میلیارد تومان هم رساندیم اما آنچه 
که بررســی ها نشــان می دهد، این است که برای 

تکمیل آن بیش از این ها اعتبار مورد نیاز است.
لهونــی عنــوان کــرد: در همین راســتا بــا وزیر 

ورزش و جوانان رایزنی هایی داشــتیم که بخشی 
از اعتبارات هم از طریق وزارتخانه تامین شــود تا 
بتوانیــم در آینده ای نزدیک شــاهد بهره برداری از 

آن باشیم.

  در ســاخت مســکن؛ اولویت باید با افرادی 
باشد که پول واریز کرده اند

اســتانداری  عمرانــی  هماهنگــی  معــاون 
کردســتان نیز گفت: در بحث تأمین مســکن باید 
در ابتدا افرادی که وجه واریز کرده اند ماک و در 

اولویت قرار بگیرند.
ملــی  مســکن  بحــث  داد:  ادامــه  حبیبــی 
شهرســتان دیواندره هربار با مشکات متعددی 
روبه رو بوده است و هر بار یک دستگاهی از روند 
اجرایی طــرح اعــام نارضایتی کرده انــد، اما باید 
در نظر بگیرید که هر طرح توســعه ای 30 درصد 
آن خدمات، 30 درصد شــبکه و 40 درصد شبکه 

ارتباطی می شود.
بــرای  کــه  تعهــدی  از  غ  فــار داد:  ادامــه  وی 
ســاخت نهضــت ملــی مســکن در اســتان وجود 
دارد، اولویــت ما برای ســاماندهی به متقاضیان 
مســکن باید در درجه نخســت افرادی باشــد که 

پول واریز کرده اند.

اختصاص 500 تُن آرد مناسبتی به استان ایلام
ســپهرغرب، گــروه خبــر: سرپرســت معاونــت 
هماهنگــی امــور اقتصــادی اســتانداری ایــام از 
تخصیــص 500 تُن آرد مناســبتی به اســتان خبر 
داد و گفــت: این میزان آرد میان شهرســتان های 

استان توزیع خواهد شد.
نشســت  در  دوشــنبه  روز  میــرزاد  عبــاس 
ســتاد تنظیــم بــازار شهرســتان چــرداول اظهــار 
کــرد: فرمانــداران به عنــوان نماینــدگان دولت و 
رؤســای کارگروه های شهرستانی نقش مهمی در 
تصمیم گیری های مؤثر برای رفع مشــکات دارند 
و بایــد ایــن مســئولیت را بــه طور جــدی پیگیری 

کنند.
دارد  ضــرورت  اینکــه  بــر  تأکیــد  بــا  وی 
نظارت هــا بر بازار به طور مســتمر انجام شــود 
و برخــورد قاطــع بــا متخلفــان صــورت گیــرد، 
گفــت: ارزش غذایی نان عرضه شــده در برخی 

مناطق اســتان پایین اســت که بادی مشکات 
مرتبــط بــا این حوزه باید به صــورت ویژه مورد 
بررســی قــرار گرفتــه و نان بــا کیفیــت به مردم 

شود. ارائه 
سرپرست معاونت هماهنگی امور اقتصادی 
اســتانداری ایــام با تأکیــد بر ایجــاد فرصت های 
جدیــد در نانوایی هــای روســتایی، گفــت: امکان 
صدور مجوز برای نانوایی های ســنتی در ســطح 
روســتاها وجــود دارد و لازم اســت بــا اجرای یک 
پــروژه پایلوت )آزمایشــی(، یک روســتا بــرای این 

طرح مشخص شود.
ســطح  در  خدمات رســانی  دربــاره  میــرزاد 
شهرســتان چــرداول نیــز اضافــه کــرد: بایــد بــا 
فرمانــداری  و  دارو  و  غــذا  معاونــت  هماهنگــی 
شهرســتان، فعالیــت یکــی از داروخانه های مرکز 
شهر به صورت شبانه روزی آغاز تا نیازهای دارویی 

مردم به نحو بهتری تأمین شود.
  مشکلات بازار شهرستان چرداول

فرماندار چرداول نیز در ادامه این نشســت با 
اشــاره به مشــکات موجود در شهرستان اظهار 
کــرد که نبود میدان میوه و تره بار یکی از عوامل 
افزایــش قیمت میــوه و ســبزیجات در بــازار این 
شهرســتان است و باید اقدامات لازم برای ایجاد 

چنین مکانی صورت گیرد.
علی محمدی فعالیت دست فروشــان و افراد 
غیربومــی را از دیگــر مشــکات بــازار دانســت و 
تأکیــد کــرد: شــهرداری بایــد اقدامــات لازم برای 
ســاماندهی ایــن بخــش را انجــام دهــد تــا نظم 

بیشتری در بازار شهرستان ایجاد شود.
وی همچنیــن گفــت: در راســتای نظــارت بــر 
بازار، بیش از یک هزار و 200 مورد بازدید توســط 
کارشناســان شهرستان انجام شــده که منجر به 

کشف 110 تخلف و تشــکیل پرونده های مربوطه 
شده است.

  نیــاز توســعه خدمــات در مســیر ترانزیــت 
مهران

فرمانــدار چرداول با بیان اینکه مســیر بخش 
شــباب به شهرســتان مهــران به عنــوان یک خط 
ترانزیــت روزانه شــاهد تــردد بیــش از 20 هزار نفر 
اســت، افــزود: ایــن مســیر بــه توســعه خدمات 
بهداشــتی، درمانی و داروخانه های شــبانه روزی 

نیاز دارد.
آرد  ســهمیه  افزایــش  خواســتار  محمــدی 
تخصیصی به شهرستان شد و گفت: این افزایش 
برای پذیرایی از زائران و مسافران ضروری است و 

باید مورد توجه قرار گیرد.
  شهرستان چرداول در فاصله 60 کیلومتری 

از مرکز استان ایلام قرار دارد.

آرد مناســبتی ویــژه ایام ماه مبــارک رمضان و 
تعطیــات نــوروزی در اختیــار واحدهــای نانوایی 
برای ســهولت تأمین نان مورد نیاز شــهروندان و 

مسافران نوروزی قرار می گیرد.

سرپرست معاونت اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم دادگستری استان کردستان؛

شناســایی نقاط حادثه خیز باید در دســتور کار متولیان ترافیک شهری و جاده ای قرار گیرد
ســپهرغرب، گــروه خبــر: سرپرســت معاونــت 
اجتماعــی و پیشــگیری از وقوع جرم دادگســتری 
نقــاط  شناســایی  گفــت:  کردســتان  اســتان 
حادثه خیز درون و برون شــهری ضرورتی بی بدیل 
اســت کــه بایــد در دســتور کار تمامــی متولیــان 
ترافیــک شــهری و جــاده ای قرار گیــرد و اقدامات 
ع وقت انجام گیرد. متناسب با رفع آن ها در اسر

در  اســفند(   20( دوشــنبه  اســدی  بهــادر 
پنجمین جلســه شورای پیشــگیری از وقوع جرم 
دادگســتری کل استان کردســتان در سال جاری 
که با موضوع بررســی آخرین وضعیت تصادفات 
در ســطح اســتان و ارائه راهکارهای پیشــگیرانه 
شــد،  برگــزار  تصادفــات  کاهــش  خصــوص  در 
اظهــار کرد: تصادف در ظاهر یک اتفاق اســت اما 
پیامدهــای بی شــماری را متوجــه افــراد درگیر در 
ســانحه و بســتگان آن ها می کند و در واقع خود 
تصادف آسیب نیســت بلکه مولد آسیب است و 

بــا پیشــگیری از آن می توان مانع وقوع بســیاری 
اتفاقات ناگوار شد.

وی افــزود: هوشمندســازی شــهر به وســیله 
دوربین هــای کنترل ســرعت، در کاهش ســرعت 
و کاهــش تصادفات موثر اســت و انتظار می رود 
شــهرداری های اســتان به جدیت ایــن موضوع را 

پیگیری کنند.
سرپرســت معاونــت اجتماعی و پیشــگیری از 
وقوع جرم دادگســتری استان کردستان، تصریح 
کــرد: مــاده ســه قانــون رســیدگی بــه تخلفــات 
تهیــه و نصــب و نگهــداری تجهیــزات  رانندگــی، 
الکترونیکــی از قبیــل عکســبرداری، فیلمبــرداری 
جهــت  آن  نظایــر  و  ماهــواره ای  ســامانه های  و 
ثبــت و کنتــرل عبور و مرور در شــهرها را به عهده 
شــهرداری ها قــرار داده اســت، بنابرایــن ضرورت 
دارد شهرداری سنندج در به روزرسانی و تعمیر و 

نگهداری این نوع تجهیزات کوشا باشد.

اســدی، در بخــش دیگــری از ســخنان خــود 
گفت: در ســال های اخیر وضعیــت ترافیک معابر 
اصلی شــهرهای اســتان به ویژه شــهر سنندج به 
یک معضل تبدیل شــده و موجب بروز نارضایتی 
متأســفانه  ولــی  اســت  شــده  شــهروندان  در 
هیچگونــه اقدامــی در راســتای رفــع آن صــورت 

نمی گیرد.
در  کــه  اقداماتــی  از  یکــی  کــرد:  تأکیــد  وی 
کاهش ترافیک و کاهش تصادفات درون شهری 
می توانــد مؤثر باشــد بهبــود، تجهیز و نوســازی 
نــاوگان حمــل و نقــل عمومی شــهرها و تبلیغ و 

فرهنگ سازی در راستای استفاده از آنها است.
وی در پایــان با اشــاره بــه اینکه ســهم عامل 
انســانی در بروز تصادفات بیش از ســایر عوامل 
تولیــد  و  فرهنگ ســازی  کــرد:  تصریــح  اســت، 
محتوای آموزشی مناسب برای رانندگان اقدامی 
پراهمیــت و اثرگــذار در جهت کاهــش تصادفات 

رانندگــی اســت و صدا و ســیمای مرکز اســتان با 
همکاری پلیــس راهور و پلیــس راه می توانند در 

جهــت آموزش و فرهنگ ســازی به منظور کاهش 
تصادفات اقدامات خوبی داشته باشند.

اطلس آسیب های اجتماعی کردستان احصا شده است
ســپهرغرب، گروه خبر: دبیر شورای هماهنگی 
مبــارزه بــا مواد مخــدر اســتان کردســتان گفت: 
اطلس آســیب های اجتماعی استان احصا شده 
آن هــا  کار  و نحــوه  اســت، وظایــف دســتگاه ها 

براساس این اطلس اباغ می شود.
علــی محمدپنــاه اظهار کرد: کردســتان از نظر 
مصــرف موادمخدر، جزو پنج اســتان پاک کشــور 

است.
وی با بیان اینکه پاک بودن اســتان به معنای 
نبود اعتیاد نیســت، خاطرنشان کرد: در مجموع 
کردســتان نســبت بــه وضعیــت کشــور شــرایط 
راســتای  در  خوبــی  اقدامــات  دارد،  مناســبی 

پیشــگیری از اعتیاد انجام شــده و آمــار مبتایان 
نیز کاهش یافته است.

بــه گفتــه دبیــر شــورای هماهنگــی مبــارزه با 
مواد مخدر اســتان کردســتان، در همین راســتا 
مســتمر  به صــورت  پیشــگیری  فرهنگــی  کمیتــه 
برگــزار می شــود و نقــاط ضعــف و قــوت ارزیابی 
انجــام  کمیتــه  ایــن  در  لازم  برنامه ریزی هــای  و 

می شود.
آســیب های  اطلــس  محمدپنــاه،  گفتــه  بــه 
اجتماعی استان احصا شده، وظایف دستگاه ها 
و نحــوه کار آن هــا براســاس ایــن اطلــس ابــاغ 

می شود.

وی بــه کاهش ســن اعتیــاد و ضــرورت انجام 
اقدامــات پیشــگیرانه در ایــن حــوزه پرداخــت و 
الکلــی،  مشــروبات  مصــرف  و  دخانیــات  گفــت: 
موادمخدر، خشــونت های خانوادگی، انحرافات 
جنسی، خودکشــی و ترک تحصیل از آسیب های 
اصلــی در بیــن جمعیــت دانش آمــوزی و مراکــز 

آموزشی است.
دبیر شــورای هماهنگی مبــارزه با مواد مخدر 
برنامه ریــزی  کــرد:  تصریــح  کردســتان  اســتان 
خوبی در راســتای کاهش آســیب های اجتماعی 
در بیــن دانش آمــوزان صــورت گرفتــه و وظایف 
دســتگاه های مختلف به ویــژه آموزش و پرورش 

تعریف و اباغ شده است.
بــه گفتــه محمدپنــاه، بــا هــدف پیشــگیری از 
کارگاه هــای  و  آگاهی بخشــی  جلســات  اعتیــاد 
توانمندســازی برای دانش آمــوزان مصرف کننده 
مــواد به ویژه در محات آســیب زا، آموزش روش 
قــدرت »نــه گفتــن« برگــزار و ایــن مهم اســتمرار 

خواهد داشت.
تأثیرگــذاری  راســتای  در  اینکــه  بیــان  بــا  وی 
آموزش هــا اســتفاده از ابــزار هنــر و روش هــای 
نویــن و هنرمندانــه، عالمانــه و آگاهانــه ضروری 
از  بایــد  پیشــگیری  آمــوزش  در  گفــت:  اســت، 
کارهــای کلیشــه ای و معمولــی فاصلــه بگیریم و 

روی آموزش از ســنین کودکــی در مهدکودک ها 
معطوف شویم.

مــواد  بــا  مبــارزه  هماهنگــی  شــورای  دبیــر 
مخــدر اســتان کردســتان همچنیــن بــر تقویت 
در  آگاه ســازی  و  ســلبی  اقدامــات  توســعه  و 
مــدارس تأکید کرد و افزود: توســعه آموزش ها 
و آگاهی بخشــی، اقدامات پیشگیرانه و الزامات 
در خانواده ها از دیگر نکاتی اســت که باید مورد 

توجه قرار گیرد.
محمدپنــاه اضافه کــرد: برای پیشــگیری مؤثر 
در حوزه اعتیاد مشــارکت مردمــی نیازی ضروری 

است در این راستا همه باید پای کار باشند.

آیا آگروفارستی منجی جنگل های ایلام می شود؟
آموزشــی  دوره  خبــر:  گــروه  ســپهرغرب، 
موضــوع  بــا  تحقیقاتــی  یافته هــای  انتقــال  روز 
»آگروفارســتی و نقــش آن در حفاظــت از منابــع 
طبیعی« در بخش باولی شهرستان چوار استان 

ایام برگزار شد.
ناهید جعفریان روز دوشنبه 20 اسفند 1403، 
در این دوره آموزشــی که در عرصه جنگلی برگزار 
شد، اظهار کرد: آگروفارستی، ترکیبی از کشاورزی 
و جنــگل داری، به عنــوان یــک روش پایــدار بــرای 
اســتفاده از زمیــن شــناخته می شــود کــه نقش 

مهمــی در حفاظــت از منابــع طبیعــی دارد، ایــن 
سیســتم بــا ترکیــب گیاهــان زراعــی یکســاله بــا 
گیاهــان چوبی پایــا و یا دام، بــه افزایش تولید و 

حفظ منابع طبیعی کمک می کند.
آگروفارســتی  سیســتم های  کــرد:  بیــان  وی 
به عنــوان یک راهکار پایدار برای بهبود معیشــت 
زیســت مــورد  از محیــط  کشــاورزان و حفاظــت 
توجه قرار گرفته اند این سیســتم ها که ترکیبی از 
کشــاورزی، درخت کاری و دامداری هستند نه تنها 
بــه افزایــش درآمــد کشــاورزان کمــک می کننــد، 

بلکــه نقــش مهمی در حفــظ منابــع طبیعی ایفا 
می کنند.

ســبب  آگروفارســتی  گفــت:  محقــق  ایــن 
از فرســایش  بهبــود ســاختار خــاک، جلوگیــری 
تغذیــه  خــاک،  مغــذی  مــواد  جــذب  و  خــاک 
آب هــای زیرزمینــی، حفظ تنوع زیســتی و بهبود 
اکوسیســتم جنگل و جذب کربن، کاهش اثرات 
تغییــر اقلیــم، ایجاد اشــتغال و افزایــش درآمد 

کشاورزان می شود.
جعفریــان تشــریح کــرد: بــا توجه بــه تخریب 

جنگل های زاگرس، سیستم آگروفارستی جنگل، 
محصــولات ویژه مانند گیاهــان دارویی و مرتعی 
به جــای زراعــت در زیراشــکوب جنــگل به منظور 
تخریــب کمتــر در این عرصه ها توصیه می شــود، 
کشــت گیاهــان دارویــی و مرتعــی نیــاز بــه قطع 
درختــان یا تغییــر کاربری را کاهــش می دهد و با 
ایجاد پوشــش گیاهی متراکم از فرســایش خاک 
در مناطق شــیبدار جلوگیری می کنند، همچنین 
ایــن گیاهــان به دلیــل ســازگاری بــا اکوسیســتم 
جنگل تنوع زیســتی را افزایــش داده به دلیل نیاز 

نــوری و آبــی کم با درختــان رقابت کمتــری دارند 
و ســاختار جنگل را حفظ و فشــار بــر منابع آب را 

کاهش می دهند.
وی ضمــن ارائه مطالبــی در خصوص اهمیت 
آگروفارســتی و سیســتم های مختلــف آن، مزایــا 
و چالش های آگروفارســتی، نقش آگروفارســتی 
در حفاظــت از منابع طبیعی، سیســتم مناســب 
آگروفارستی در زاگرس و گونه های مناسب برای 
کشــت منطقه، نمونه هایــی از نتایــج تحقیقاتی 

موفق را معرفی کرد.

معاون توسعه مدیریت و منابع استانداری ایلام:
مولدسازی املاک دولتی، نیازمند 

اجرای دقیق قانون است

ســپهرغرب، گــروه خبــر: معــاون توســعه اســتاندار 
ایــام بر لزوم اجرای دقیق قانون در فرآیند مولدســازی 
اماک دولتی تأکید کرد و گفت: رعایت قوانین و ضوابط 

شهری و اداری در این زمینه ضروری است.
در نشســت  اســفند،  کریمــی دوشــنبه 20  افشــین 
مولدســازی دارایی هــای دولــت که با حضور مســئولان 
مربوطــه برگزار شــد، اظهــار کرد: هدف از این نشســت، 
بررســی چالش های مولدســازی اماک دولتــی و تأمین 
منافــع ســازمانی اســت، بایــد بر اجــرای دقیــق قوانین 
تأکیــد داشــته باشــیم و دســتگاه های اجرایــی، ازجمله 

شهرداری، نیز موظف به رعایت این اصول هستند.
وی با اشــاره به تفکیک و تغییر کاربری اماک دولتی 
افــزود: بــر اســاس قانــون، تــا زمانــی کــه یک ملــک در 
اختیار یک نهاد دولتی اســت، تفکیک آن بدون مشــکل 
انجام می شــود. اما اگر قرار باشــد این اماک به بخش 
خصوصی واگذار شوند، باید تمام ضوابط و سرانه های 

شهری رعایت شود.
معــاون توســعه اســتاندار ایــام بــا انتقــاد از برخی 
روندهــای اجرایــی در حــوزه مســکن ملی بیان کــرد: در 
مواردی مانند پروژه مســکن ملی در ایام، شــاهد عدم 
رعایــت اســتانداردهای لازم، ازجملــه عــدم دسترســی 
مناســب و ایجاد مشــکات ترافیکی در آینده هســتیم. 
ایــن مشــکات بایــد پیــش از اجــرا در کمیســیون های 

مربوطه بررسی و اصاح شوند.
کریمــی همچنیــن بــر لــزوم همــکاری شــهرداری در 
فرآینــد مولدســازی تأکیــد کــرد و گفــت: شــهرداری ها 
در اســتان هایی کــه درآمــد پایینــی دارند، تا حــد زیادی 
وابســته به منابع دولتی هســتند. انتظــار می رود که در 
اجــرای مولدســازی اماک دولتــی، ضمن حفــظ منافع 

عمومی، فرآیندهای قانونی نیز رعایت شود.
وی در پایــان خواســتار برگــزاری جلســات تخصصــی 
بــا حضور کارشناســان حقوقــی و شهرســازی برای حل 
مشــکات موجــود شــد و تصریــح کــرد: هــدف، ایجــاد 
تعادل بین توســعه شهری، حفظ منافع دولت و تأمین 
حقوق مردم است. تصمیمات باید بر اساس مطالعات 

کارشناسی و رعایت قوانین اتخاذ شوند.

رئیس کمیسیون بودجه شورای اسلامی
 شهر سنندج:

بودجه سال آینده براساس واقعیت های 
اقتصادی جامعه تنظیم شود

ســپهرغرب، گــروه خبــر: رئیــس کمیســیون بودجــه 
شــورای اسامی شــهر ســنندج گفت: بودجه ریزی باید 
بــر اســاس واقعیت های اقتصــادی جامعه و بــا در نظر 

گرفتن شرایط معیشتی مردم انجام شود.
عزت رضایی )20 اسفند( در جلسه کمیسیون بودجه 
شــورای اســامی شــهر ســنندج که در راســتای بررسی 
بودجه پیشنهادی 1404 شهرداری سنندج برگزار گردید، 
اظهــار کرد: تخصیص عادلانه بودجه راهی برای کاهش 

فشار اقتصادی بر مردم است.
ثابــت مانــدن بودجــه جــاری،  بــا  کــرد:  تأکیــد  وی، 
شــهرداری ملــزم بــه حفظ ثبــات و تــراز مالــی در بخش 

بودجه عمرانی سال آینده است.
عضو شــورای اسامی شهر ســنندج تصریح کرد: ما 
منکر ارائه  خدمات به همشــهریان نیســتیم و در عوض 
هم خواهان شایسته ترین ارائه خدماتیم اما باتوجه به 
نبود درآمدهای پایدار و انباشته شدن میزان بدهی ها، 

شهرداری باید محتاتانه عمل کند.
رضایــی اضافه کــرد: اگر قرار باشــد موضوعی خارج از 
بودجه بندی اقدام شود بخصوص در حوزه های عمرانی 

حتماً با نظر مشورتی و مصوبه شورا همراه باشد.
وی با بیان اینکه بودجه باید براساس واقعیت باشد، 
خاطرنشــان نشــان کرد: بودجــه باید براســاس واقعیت 

باشد چراکه مسئول عدم تأمین بودجه نیز ما هستیم.
رئیس کمیســیون برنامه و بودجه شــورای اســامی 
شــهر ســنندج گفــت: اســتفاده از ابزارهای مالــی مورد 
تأکید اســت و هرچــه قدر بتوانیــم باید بــه دریافت وام 
اقــدام کنیــم چراکه اگــر در منابع تأمیــن بودجه کمبود 

باشد، وام می تواند ردیف جایگزین باشد.
رضایی در پایان، ایجاد کدهای درآمدی جدید را برای 
شــهرداری بســیار مهم دانســت و از آن ها خواست تا در 

این زمینه تاش ویژه ای کنند.

سرپرست معاونت عمرانی استانداری ایلام:
درآمدهای مالیاتی پشتوانه پروژه های 

عمرانی و زیرساختی است
ســپهرغرب، گــروه خبر: سرپرســت معاونــت عمرانی 
اســتانداری ایــام گفــت: تأمیــن درآمدهــای مالیاتــی، 
پشــتوانه اصلی اجــرای پروژه های عمرانی و زیرســاختی 

است.
رضــا دارابــی در دیــدار بــا مدیــرکل و معاونــان اداره 
کل مالیاتی اســتان، اظهار کرد: عوایــد پرداخت مالیات، 
مســتقیماً به مردم بازمی گردد و موجب توسعه استان 

به ویژه در حوزه شهرداری ها و دهیاری ها می شود.
وی همچنیــن بــر لــزوم بررســی دقیق تــر مالیــات و 
عوارض آلایندگی شرکت های نفتی و گازی و بهره مندی 
مردم استان از منافع ذخایر گران بهای نفت و گاز استان 
تأکیــد کرد و گفت: مــا تیم مدیریتــی و نمایندگان مردم 
اســتان در مجلس شورای اســامی باید با جدیت پیگیر 
بهره بــرداری حداکثــری از ظرفیت های نفت و گاز اســتان 

برای توسعه همه جانبه باشیم.

خبر


